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Protokół  XXXVII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 29 grudnia 2021 roku 

 

                Obrady trzydziestej siódmej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 1020. W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecni radni Marek Gołda, Zbigniew Pasoń, Zbigniew Woldański, Dorota 

Hupa-Rutkowska ). W trakcie sesji na salę przybył radny Michał Szafrański a salę obrad opuścił 

radny Czesław Młynarczyk. 
W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski - Skarbnik Gminy, 

5. Anna Malinowska - Naczelnik Wydziału OR, 

6. Monika Kowalska – Naczelnik SO, 

7. Marta Grabiec – Dyrektor OPS we Włoszczowie,  

8. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

9. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO, 

10. Paweł Strączyński – Prezes WZWiK,   

11. Maja Kokowska – Radca Prawny. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzydziestej siódmej  sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 11 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 10 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XXXVI  sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XXXVI sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok, 

2) ustalenia zasad otrzymywania   i wysokości diet dla sołtysów Gminy Włoszczowa, 

3) ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup taryfowych, 

4) uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych              

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022-2024, 

5) sposobu sprawienia pogrzebów przez Gminę Włoszczowa, 

6) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026, 

7) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022- 2024, 

8) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok, 
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9) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029, 

10) uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad.   

 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                                             

Przyjęcie  protokołu XXXVI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXXVI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 25 listopada 2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 10 głosów „za”  -  protokół XXXVI sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 25 

listopada 2021r. został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał  z  XXXVI sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXXVI sesji Rady Miejskiej w dniu 25 listopada 2021r. podjęto 

9 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

z których przekazano: 

25 listopada 2021r. – 6 uchwał do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego, 

26 listopada 2021r. - 4 uchwały Wojewodzie Świętokrzyskiemu i 4 uchwały Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, 

wykonaniu  przez Burmistrza Gminy podlegało sześć uchwał. 

W okresie między sesjami wydanych zostało 14 zarządzeń dotyczących funkcjonowania urzędu   

i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2022 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/249/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok. 

Do punktu 5.2 

ustalenia zasad otrzymywania   i wysokości diet dla sołtysów Gminy Włoszczowa. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/250/21 w sprawie ustalenia zasad otrzymywania   i wysokości diet dla 
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sołtysów Gminy Włoszczowa. 

 

Do punktu 5.3   

ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup taryfowych 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały.  

Radna Anna Błaszczyk – przedstawiła zarys historyczny dopłat do taryf za wodę i ścieki. 

Przypomniała również kto i jak ustala ceny za wodę i ścieki. Przedstawiła historię  tworzenia 

wniosku i poprosiła prezesa WZWiK o przedstawienie informacji dot. wniosku. Pani Radna 

zwróciła się do prezesa o zapoznanie radnych i mieszkańców gminy o strukturze kosztów 

bezpośrednich przedsiębiorstwa wodociągowo - kanalizacyjnego. Zapytała również Pana 

Burmistrza o koszty jakie  gmina będzie musiała dopłacać do spółki za użytkowanie wody               

i ścieków. 

Burmistrz- poinformował, że przedsiębiorstwa wodociągowo- kanalizacyjne składając wniosek 

muszą we wniosku przedstawić analizę kosztów ponoszonych na wydobycie 1 m3. 

Przedsiębiorstwo wodociągowe kanalizacyjne złożyło taki  wniosek  i nie został zatwierdzony 

przez Wody Polskie. Dodał również, że żaden samorząd nie miał zatwierdzonych taryf  

podwyżek cen wody i ścieków. W interesie Burmistrza i Radnych jest dbać o interes spółki aby 

spółka się bilansowała. Jeżeli regulator nie zatwierdził taryfy jako samorząd musimy dołożyć 

do każdego 1 m3 wody i ścieków aby zbilansować koszty które wzrosły.  

Skarbnik – uzupełnił  wypowiedź Pana Burmistrza, iż dopłaty planowane są w projekcie 

budżetu na 2022 rok.  Kwota 61 668,00 zł  zaplanowana jest na dopłaty do taryf za wodę                  

i  421 200, 00 zł dopłaty taryf do ścieków. Bez tych dopłat jeżeli nie zostałyby przedstawione 

Wody Polskie nie zatwierdziłyby taryf na najbliższe lata.    

Paweł Strączyński- odniósł się do zadanych pytań dot. spółki i dopłat do ceny m 3  za wodę          

i ścieki -  okres taryfowy który obowiązywał na terenie Gminy Włoszczowa kończył się 29 

września 2021 r. stawki dopiero w grudniu przez organ regulujący zatwierdzający zostały 

zatwierdzone. Wspomniał także o czynnikach kosztogennych  które są kosztami taryfowymi         

i mają  duży wpływ w jakich granicach stawka będzie się kreowała tj. energia i amortyzacja. 

Podkreślił, że złożony wniosek  który został odrzucony przez organ  był właściwie złożony. 

Wniosek bazował na wykonanych  kosztach spółki. Dodał, że w ostatnich latach spółka oddała 

40 km sieci wodociągowej. Podwyżki cen za wodę i ścieki nie są duże i pozwolą przybliżyć się 

do bilansu spółki.  

Jerzy Wiśniewski – zapytał jaka kwota została dołożona do spółki w 2020 r. i 2021r. 

Skarbnik – poinformował, że w 2021 roku 1,5 mln zł. Łączne dokapitalizowanie spółki to  

9 179, 300 zł.  

Jerzy Wiśniewski- cyt.’’ czy  dopłata do ścieków przewiduje też nie tylko sieć kanalizacyjną  

ale też odbiór przez samochody ,,  

Paweł Strączyński- poinformował, że do tej usługi wywozu nieczystości ze zbiorników 

bezodpływowych gmina nie może dopłacać. Dodał również, iż gmina dokapitalizuje spółkę  

tylko w zakresie inwestycji. Spółka  zarabia na siebie i utrzymuje się z własnych przychodów. 

Radny Dariusz Gieroń – podziękował Panu Burmistrzowi oraz Prezesowi za wykonanie 

instalacji kanalizacyjnej ulicy Tęczowej. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10  głosami ”za” (jednogłośnie)  podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/251/21 w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup 

taryfowych. 

Do punktu 5.4  

uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2022-2024 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 
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Radny Roman Sybis – zapytał o stan  zwodociągowania i skanalizowania miasta i gminy. 

Paweł Strączyński – poinformował , że po wykonaniu inwestycji w m. Rząbiec, Wymysłów 

oraz Michałów gmina będzie zwodociągowana w 99 %. Skanalizowanie gminy wynosi 63%-

65% . Po realizacji zadań w m. Kurzelów oraz Konieczno procent skanalizowania  wzrośnie.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/252/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju                              

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022-2024. 

Do punktu 5.5  

sposobu sprawienia pogrzebów przez Gminę Włoszczowa  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/253/21 w sprawie sposobu sprawienia pogrzebów przez Gminę 

Włoszczowa. 

Do punktu 5.6 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/254/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026. 

Do punktu 5.7 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022- 2024 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/255/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2022- 2024. 

Do punktu 5.8  

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/256/21 w sprawie  zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok.  

Do punktu 5.9  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 10 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVII/257/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2022-2029. 

Do punktu 5.10  

uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 
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Radny Piotr Turczyński – cyt.,, czy dziś decydując o budżecie dajemy przyzwolenie na taki limit 

kredytowy do zaciągnięcia czy ta informacja się jeszcze pojawi ‘’ 

Skarbnik- poinformował, że jeżeli będzie podejmowana decyzja w sprawie zaciągnięcia 

kredytu będzie oddzielna uchwała ze wskazaniem źródła spłaty. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 8 głosami ”za”  2 głosami  ,, wstrzymało 

się ‘’ podjęła uchwałę Nr XXXVII/258/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa 

na 2022 rok. 

 

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Radna Anna Błaszczyk-  poinformowała, że na 2021rok została kwota 1 595 458, 00 zł 

uzupełnienie subwencji ogólnej na wsparcie finansowe inwestycji z zakresu kanalizacji oraz    

w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w wodę. Wspomniała także, że rusza druga edycja 

Programu Inwestycji Strategicznych i  samorządy mogą składać wnioski o wsparcie. 

Sławomir Owczarek – wyjaśnił, iż wnioski są  przygotowane oraz przypomniał również, że        

w poprzednim naborze złożone zostały  trzy wnioski i gmina  dostała nie całe 5 mln zł. 

Radny Michał Szafrański – zapytał o  poprawę niebezpiecznego skrzyżowania łączącego drogę 

powiatową i obwodnicę oraz zapowiedział  dalsze interwencje. 

Radny Jerzy Wiśniewski- poprosił  o interwencję do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg w sprawie 

parkingu przy drodze wojewódzkiej obok Domu Kultury w Kurzelowie.  

Burmistrz - poinformował, iż wspólnie z Panią Radną Wojewódzką Jolantą Tyjas  

zorganizowane zostało spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich i zapadły decyzje, 

że skrzyżowanie będzie  dopracowane  i oznakowane. 

Przewodniczący Rady- złożył serdeczne życzenia dla radnych oraz internautów, którzy 

oglądają obrady sesji aby rok 2022 obdarzył pomyślnością zdrowiem oraz dał dużo energii do 

spełnienia planów.  

Burmistrz- przyłączył się do życzeń. Podziękował radnym, pracownikom  oraz mieszkańcom 

za mijający rok który wspólnie był tworzony i  realizowany w trudnym czasie obostrzeń. Złożył  

życzenia zdrowia, optymizmu i nadziei oby nadchodzący rok był lepszy. 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

trzydziestej siódmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

 

    

Protokołowała                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                       

Monika Kozieł                                                                          /-/ Grzegorz Dudkiewicz  


